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Interpellation till tekniska nämndens ordförande 

Ingen vet vad man inte mäter 
 

I debatten kring luftkvalitetens förträfflighet eller icke blev det klart för oss att 
mätstationen vid Birkakorset har tagits bort, efter många år av mätningar. Detta sker i ett 
kritiskt läge när vi är inne på sista året utan dubbdäcksförbud, och det år som hade gett 
oss mest relevanta mätvärden till kommande jämförelser.  

Jag tror inte att det bara är vi här i Södertälje kommun, utan säkerligen även forskare, 
myndigheter, luftvårdsförbund och andra aktörer som exempelvis företag och föreningar 
med intresse i frågorna, som hade kunnat vara intresserade av att veta huruvida 
dubbdäcksförbudet leder till minskade nivåer av skadliga partiklar i luften eller inte.   

Nu kommer vi alltså att efter mycket om och men och en lång debatt där man skyllde 
partikelhalter på allt från pollenhalter till grustag, att införa ett dubbdäcksförbud utan att 
sedan kunna påvisa någon som helst effekt. Motståndarna kommer att kunna fortsätta 
att skylla på pollen och grustag, och inget kommer att kunna bevisas. Det låter mest som 
ett lose-lose-lose-scenario tycker jag. 

Mina frågor till tekniska nämndens ordförande är därför: 

- Varför har mätstationen vid Birkakorset försvunnit? 
- När kommer mätstationen tillbaka? 
- Hur ska vi veta om dubbdäcksförbudet fyller sitt syfte eller inte, utan mätstation? 
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